



MICRO APPLICATOR FOR DRY PLATES



Cod. 12A12

Multiple Micro Applicator for simultaneous pick-up and application of 8 samples on Dry Plates cellulose acetate placed on a plastic aligning base. Suitable for Micro Electrophoresis of Serum and Urine Proteins, Hemoglobins, Lipoproteins and Isoenzymes. Aligning base with two lines of 8 Micro samples wells and a pool for tips washing included. Volume applied for each Micro sample to a uniform 5 mm band: 0.25µL Suitable for Dry Plates size 60 x 76 mm and 25 x 76 mm.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com





APPLICATEUR MICRO POUR PLAQUES SECHES



Cod. 12A12

Applicateur Micro Multiple pour une simultanée prise en charge et application des 8 échantillons sur des plaques sèches acétate de cellulose placés sur une base d'alignement en matière plastique.

Approprié pour Micro électrophorèse des protéines sériques et urinaires, Hémoglobines, lipoprotéines et isoenzymes.

Alignement de base avec deux lignes de Micro échantillons à 8 puits et un bassin pour le lavage des embouts inclus.

Volume appliqué pour chaque Micro échantillon à une bande uniforme de 5 mm: 0.25µL

Approprié pour les plaques sèches taille 60 x 76 mm et 25 x 76 mm.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com

